
 

 

 

  

 

  

UGLEGÅRDSSKOLEN 

 

 

Emne Skolebestyrelsen 

Mødedato 07. maj 2025 

Tidspunkt 17.30 til mad – 18.00 til møde 

Mødested Mødelokalet på kontoret 

Deltagere Camilla Skriver, Eva Rosenbæk-Svane, Henrik Martin Petersen, Jon 

Østergaard Eilenberg, Line Raae Lund, Mads Grotenberg, Susanne 

Østerskov Harms 

Jonas Rasmussen, Peter Goth, Dorte Zangenberg 

Janni Hesselberg, Jimmy Mortensen, Margrethe og Augusta og Ella fra 

elevrådet 

Fraværende Jon Ø Eilenberg og Mads Grotenberg 

   

Referent Dorte Zangenberg 

REFERAT 
 

07052025-01 

Godkendelse af referat og dagsorden 

Susanne er ordstyrer 

Forslag til antimobbestrategi v. Jonas mangler at blive sendt ud 

 

07052025-02 

Nyt fra elevrådet 

Der har ikke været møde for nylig 

Elevrådets ugledag gik supergodt. Store og små klasser var sammen på tværs. Dette ønsker nogle elever 

meget mere af.  

07052025-03 

Information fra forperson og skoleleder 

Vi glæder os til i morgen, hvor vi har 80 tilmeldte til vores aften med Emil Ludvigsen og digitale 

fællesskaber. Der skal fredag sendes ud fra administrationen med princip for digitaldannelse og en lille 

tekst. 

07052025-04 

Spørgsmål til referat og eller dagsorden fra FU 

Link 

Der var ikke store spørgsmål til referatet. 

 

https://dagsordener.solrod.dk/vis?Referat-Familie--og-uddannelsesudvalget-d.05-02-2025-kl.17.00&id=0995d970-b93d-48fc-838f-789f13679041
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07052025-05 

Ny lov (kvalitetsløft af folkeskolen) og Solrøds løsninger, fast punkt. 

Vi har styr på de tværkommunale valgfag både på normalområdet og specialområdet. 

Stor del af elever ønsker en ekstra uge i praktik gennem UUV.  

07052025-06 

Punkt fra april 

Principper status 

Princip for elevråd og princip for lejrskoler v. Henrik 

Jon, Eva og Henrik skal mødes om dette princip igen, 2 grupper har arbejdet på det samme princip. 

 

Princip for lejrskoler 

Kan arbejdes ind i forældrerådsprincippet. Lejrskoleprincippet er så småt. 

Vi ønsker så at genbesøge princippet omkring forældreråd. Camilla kigger på det sammen med Henrik og 

Line. 

 

Princip for skolehjem, det har Line og Eva kigget på. Der mangler en kommunikationskanal. Vi ønsker at 

tilføje, at man som forældre har et ansvar for at holde den gode tone. Tal pænt til personale og andre 

forældre. Vi ønsker ikke debat på FB. Henvisning til forældreråd og skolebestyrelse, hvis man har emner 

der støjer. 

 

Vi vil gerne kigge på implementering af principper.  

07052025-07 

Fravær fra FB 

Der har været noget støj omkring fravær i udskolingen på FB i Solrøds Stemme. Vi har fra administrationen 

svaret på fraværssituationen både ved fremmøde hos Borgmesteren og ved fremsendelse af data på 

klasseniveau. Det er svært for os, når der sagsbehandles på FB og ikke gennem de officielle kanaler. Det er 

et stort ønske fra administrationen af, at dette kan undgås i fremtiden.  

Vi skal efter aftale med Borgmester Emil Blücher, indkalde de forældre der har skrevet på FB til en samtale.  

070502025-08 

Fagfordeling 25 26 

Vi er langt i næste års fagfordeling. Vi mangler det sidste fra råderummet, kompetencetimer, booster 

forløb, specialsvømning mv.  

07052025-09 

Skoleudviklingssamtale  

Samtalen er udsat på ubestemt tid 

 

07052025-10 

Indsatser 25/26 



 

 
SIDE 3/3 

Vi har lagt et bånd på 20 lektioner til hver linje i udskolingen, et bånd der skal løbe fra 10-14 alle dage. En 

lærer afsat til at læse enten fraværslektioner eller lave booster forløb eller andet fagligt undervisning. 

Vi afventer en evt. skolepatrulje. Men hvis vi får fodgængerfelt, så skal vi have etableret en skolepatrulje. 

ChatGBT for naturfag bliver en indsats på Uglegårdsskolen. Projekt med Absalon om filosofi og 

fællesskaber bliver en indsats.  

Personalet skal arbejde med psykologisk tryghed. Personalet skal arbejde med spot af skolevægring, 

materiale ved Red Barnet. Personalet skal på konflikt håndteringskursus.  

Vi skal have etableret en gå bus for elever med skolevægring. 

Vi har mange initiativer i gang næste skoleår, vi får travlt. Vi skal nok beskrive det hele i skoleplanen for 

25/26. Der er forslag om, at de mange gode initiativer deles med forældre. 

07052025-11 

Evt. 

Princip for digitalelæremidler og mobilepay i boden? Spørgsmål fra sekretariatet. 

Vi tager det på igen næste møde. 

 

 


